

No. 3050

LIBYA

**Declaration of acceptance of the obligations contained in the
Charter of the United Nations. Tripoli, 24 December
1951**

Official text: English.

Registered ex officio on 14 December 1955.

LIBYE

**Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans
la Charte de l'Organisation des Nations Unies. Tripoli,
24 décembre 1951**

Texte officiel anglais.

Enregistrée d'office le 14 décembre 1955.

No. 3050. LIBYA : DECLARATION¹ OF ACCEPTANCE OF
THE OBLIGATIONS CONTAINED IN THE CHARTER
OF THE UNITED NATIONS. TRIPOLI, 24 DECEMBER
1951

The United Kingdom of Libya hereby accepts the obligations contained in the Charter of the United Nations and solemnly undertakes fully and faithfully to carry out each and every of the provisions thereof.

(Signed) MAHMOUD MUNTASSER
Prime Minister

¹ Presented to the Secretary-General of the United Nations on 3 January 1952. By resolution 995 (X) adopted by the General Assembly at its 555th plenary meeting, on 14 December 1955, Libya was admitted to membership in the United Nations.

[TRADUCTION — TRANSLATION]

N^o 3050. LIBYE : DÉCLARATION¹ D'ACCEPTATION DES OBLIGATIONS CONTENUES DANS LA CHARTE DE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES. TRIPOLI, 24 DÉCEMBRE 1951

Le Royaume-Uni de Libye accepte par les présentes les obligations de la Charte des Nations Unies et prend l'engagement solennel de remplir fidèlement chacune des dispositions de cette Charte.

(Signé) MAHMOUD MOUNTASSER
Premier Ministre

¹ Présentée au Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies le 3 janvier 1952. La Libye a été admise dans l'Organisation des Nations Unies aux termes de la résolution 995 (X), adoptée par l'Assemblée générale à sa 555^e séance plénière tenue le 14 décembre 1955.